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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 31 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 28.3. 2025, od 17:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 17:02 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 21.3. 2025 do 28.3. 2025, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 8 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni:  Bauer Zdeněk, Sázel Josef, Severa Jiří, Slezák Petr, Stejskal Petr, Suchan Jan, 

Jan Hynek, Holomel Pavel 

Omluveni: Haikl Petr, Samohýl Jan, Šulistová Radka 

Nepřítomni:  Haikl Petr (do 17:07), Samohýl Jan (do 17:22) , Šulistová Radka 
 

Předsedající přítomným sdělil, že pro potřeby zápisu bude ze zasedání pořizován zvukový 

záznam. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Petra Slezáka a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Jan Hynek a Pavel Holomel. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Petra Slezáka a ověřovateli Jana Hynka 

a Pavla Holomela. 

  

Výsledek hlasování: Pro     8 Proti     0  Zdrželi se    0  

Usnesení č. 1/31/25 bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 

 
 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

 

  1) Zahájení 

  2) Schválení programu  
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  3) Kontrola zápisu č. 30 ze dne 10.3.2025 

  4) Schválení smlouvy o poskytnutí dotace pro SDH Hrdějovice a TJ Slavoj Hrdějovice 

  5) Schválení jednorázového příspěvku nově narozeným obyvatelům obce Hrdějovice 

  6) Schválení uzavření nové veřejnoprávní smlouvy na výkon přenesené působnosti na 

úseku přestupků 

  7) Schválení ceny za m² u přeoplocených pozemků v obci Hrdějovice, zde bez usnesení 

  8) Pověření k zajištění výběrového řízení na zakázku rekonstrukce soc.zázemí v ZŠ 

Hrdějovice 

  9) Pověření k zajištění výběrového řízení na zakázku rekonstrukce a výměna 

vodohospodářské infrastruktury v ulici Krátká, Dlouhá, Okružní 

 10) Pověření k zajištění výběrového řízení na zakázku rozšíření parkovacího stání v ulici 

Školní, zde bez usnesení 

 11) Schválení smlouvy na pořízení územní studie na území Z10 

 12) Odkup a směna pozemků pod výklenkovou kaplí 

 13) Schválení smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

 14) Finanční záležitosti 

 15) Různé 

 16) Diskuze 

 

Výsledek hlasování:  Pro     8 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 2/31/25 bylo schváleno. 

 

3. Kontrola zápisu č. 30 ze dne 10.3. 2025 

 

Podepsaná smlouva s dodavatelem na DS – čeká se na schválení dotace 

Lavičky + kolostav na náves jsou objednány a čeká se na doručení 

 

4. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace pro SDH Hrdějovice a TJ Slavoj Hrdějovice 

 

V před usnesení daných bodů č.3 a 4 předsedající zmínil, že se jedná o každoroční dotační 

příspěvek obce Hrdějovice pro TJ Slavoj Hrdějovice, z.s. a SH ČMS – SDH Hrdějovice. 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace TJ Slavoj 

Hrdějovice, z.s. Hrdějovice 511, IČ: 4901325 ve výši 370.000,- Kč a pověřuje starostu Petra 

Stejskala administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     8 Proti     0 Zdrželi se    0  

Usnesení č. 3/31/25 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace SH ČMS – 

Sbor dobrovolných hasičů Hrdějovice, Dlouhá 221, IČ: 65048199 ve výši 50.000,- Kč a 

pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     8 Proti     0 Zdrželi se    0  

Usnesení č. 4/31/25 bylo schváleno. 

 



3/11 

 

5. Schválení jednorázového příspěvku nově narozeným obyvatelům obce Hrdějovice 

 

V úvodu předsedající zmínil, že se jedná o příspěvky, které se následně vyúčtovávají v rámci 

JK, kde je možné požadovat maximální částku 5000 Kč. Dále předsedající vyzval zastupitele 

k předložení návrhu částky pro nově narozené obyvatele, zastupitel Sázel navrhoval částku 

3000 Kč, nicméně většina zastupitelů se přiklonila k poloviční částce oproti maximu tj. k částce 

2500 Kč a tak dal předsedající hlasovat. 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje jednorázový příspěvek obce nově narozeným 

obyvatelům obce Hrdějovice ve výši 2500,-Kč a pověřuje starostu Petra Stejskala administrací 

žádosti o podporu z „Dotačního programu na podporu narozených dětí z Jihočeského kraje“ 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     8 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 5/31/25 bylo schváleno. 

 

 

6. Schválení uzavření nové veřejnoprávní smlouvy na výkon přenesené působnosti na 

úseku přestupků 

 

V před usnesení předsedající seznámil zastupitele s daným bodem, kde se jedná o zajištění 

hrazené pomoci v rámci výkonu státní správy na úseku přestupků, kde není vlastně v tuto chvíli 

jiná alternativa než danou smlouvu uzavřít. V průběhu jednání v 17:07 přišel s omluvou 

zastupitel Haikl, který přišel v průběhu bodu a tak se v rámci daného bodu zdržel hlasování. 

Nyní je tedy zastupitelstvo v celkovém počtu 9-ti členů. 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice konstatuje, že obec Hrdějovice není schopna svými orgány 

svěřený výkon státní správy na úseku přestupků vykonávat a pověřuje starostu obce Petra 

Stejskala, aby k zajištění uvedené části výkonu státní správy uzavřel se statutárním městem 

České Budějovice veřejnoprávní smlouvu dle předloženého návrhu. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     8 Proti     0 Zdrželi se    1 ( Haikl ) 

Usnesení č. 6/31/25 bylo schváleno. 

 

 

 

7. Schválení ceny za m² u přeoplocených pozemků v obci Hrdějovice 

 

V rámci existence historicky přeplocených částí pozemků, které jsou využívány jako soukromé 

zahrady přijme zastupitelstvo v dalších jednání usnesení o možnosti dokupů těchto 

přeplocených částí.  

Z důvodu, aby nemusely být prováděny jednotlivé znalecké posudky na každou nemovitost, tak 

bude zpracován jeden celistvý posudek, který určí cenu za m2 pro určité bonity pozemků. 

S těmito cenami budou občané seznámeni a následně případně budou podané žádosti jednotlivě 

odsouhlasovány s tím, že se bude jednat o historicky přeplocený pozemek, bude respektována 
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cena za m2 dle znaleckého posudku a dále budou žadatelem hrazeny ostatní poplatky, jako 

kupní smlouva a správní poplatek za vklad do KN. 

V dalším zastupitelstvu obce bude toto pak schváleno / neschváleno v rámci jednání pod 

samostatným usnesením. 

 

8. Pověření k zajištění výběrového řízení na zakázku rekonstrukce soc.zázemí v ZŠ 

Hrdějovice 

 

Na začátku tohoto bodu jednání se dostavil zastupitel Samohýl v čase 17:22 a nyní je tedy 

zastupitelstvo obce 10-ti členné.  

Předsedající seznámil zastupitele s daným bodem a připravenou projektovou dokumentací a 

vyzval přítomné k vyjádření, zda se ponechá v tomto rozsahu tj. včetně vzduchotechniky, 

výměny dveří atd. a nebo se bude ještě PD krátit a zmenšovat rozsah. Z diskuse vyplynulo to, 

že je vhodné prostory řešit moderním a dnešním způsobem tj. projektová dokumentace a rozsah 

se ponechá. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje zajištěním výběrového řízení na zakázku malého 

rozsahu s názvem „Stavební úpravy sociálního zázemí v objektu ZŠ Hrdějovice“ externí 

firmu, JUDr. Jana Hrbáče, se sídlem, Lovčičky 301, 68354 Lovčičky, IČ: 02117622. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 7/31/25 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje starostu obce Petra Stejskala schválením znění výzvy 

a zadávací dokumentace k zakázce s názvem „Stavební úpravy sociálního zázemí v objektu 

ZŠ Hrdějovice“. Zastupitelstvo ukládá starostovi obce, aby schválené znění výzvy a zadávací 

dokumentace předložil všem členům zastupitelstva k nahlédnutí před zahájením výběrového 

řízení. Zastupitelstvo obce Hrdějovice současně pověřuje starostu obce ke jmenování 

hodnotící komise a k přijetí rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky na základě doporučení 

hodnotící komise. Uzavření smlouvy s vybraným dodavatelem schválí zastupitelstvo obce po 

provedení hodnocení. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 8/31/25 bylo schváleno 

 

 

 

9. Pověření k zajištění výběrového řízení na zakázku rekonstrukce a výměna 

vodohospodářské infrastruktury v ulici Krátká, Dlouhá, Okružní 

 

Opět v před přečtením návrhu usnesení předsedající zrekapituloval a seznámil zastupitelé s 

rozsahem, který řeší i výměnu vodohospodářské části infrastruktury na základě požadavku 

provozovatele společnosti ČEVAK,a.s., dále tedy došlo k přečtení usnesení a hlasování. 

 

Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje zajištěním zadávacího řízení a zpracováním 

zadávací dokumentace na zakázku s názvem „Oprava povrchů místní komunikace 

Hrdějovice - ul. Krátká, Dlouhá a Okružní“ externí firmu, JUDr. Jana Hrbáče, se sídlem, 

Lovčičky 301, 68354 Lovčičky, IČ: 02117622. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 9/31/25 bylo schváleno 

 

 

10. Pověření k zajištění výběrového řízení na zakázku rozšíření parkovacího stání v ulici 

Školní 

 

Zde byl předsedajícím objasněn záměr, kde dojde k zatrubnění části stoky před školou, který 

rozšíří možnost odstavení vozidel. V rámci toho byla přijata i žádost o kácení dřevin, která byla 

odeslána na spolek Čekanka, kde byl vyjádřen nesouhlas s pokácením dřeviny o obvodu kmene 

větším jak 80 cm a tudíž v rámci daného dojde k pokácení jen dvou menších stromů s čímž 

spolek Čekanka souhlasí. Na základě daného dojde k úpravě zadávací dokumentace, která bude 

odeslána třem firmám k podání nabídky na zhotovení dané akce. Jedná se o akci v částce do 

500 tis. Kč a tudíž postačí ke stanovení ceny forma průzkumu trhu. Na dalším ZO dojde 

k odsouhlasení výběru zhotovitele. 

 

 

11. Schválení smlouvy na pořízení územní studie na území Z10 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje uzavření příkazní smlouvy s fyzickou osobou Ing. 

Jan Šíma, B. Smetany 10, České Budějovice, osobou oprávněnou k výkonu územně plánovací 

činnosti dle § 50 stavebního zákona, pro pořízení územní studie pro lokalitu „Za Normou“ a 

určuje Petra Stejskala pro spolupráci s pořizovatelem v procesu pořízení územní studie. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 10/31/25 bylo schváleno 

 

 

12. Odkup a směna pozemků pod výklenkovou kaplí 

 

Předsedající objasnil zastupitelům rozsah směnné a kupní smlouvy, kde dojde 

k majetkoprávnímu vypořádání pozemků a přístupu k Výklenkové kapli směr na Opatovice a 

tím bude moci obec dále žádat o finanční podporu v rámci grantů na obnovu drobné sakrální 

architektury a danou Výklenkovou kapli opravit. 

Kupní smlouva a cena byla stanovena znaleckým posudkem na 300 Kč/m2, kde se podařilo 

předsedajícímu vyjednat lepší cenu s majitelkou pozemku paní Peka Kolafovou a dohodnout 

tak odkup za částku 10 000 Kč, což je v přepočtu 250 Kč/m2. Směnná smlouva pak řeší výměnu 

stejných m2, které vlastník ZD Hosín využívá již nyní. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s e směnou pozemku dle GP 1435-5/2025 

vyhotoveném Ing. Pavlem Chromým, kde se z pozemku parc.č. 690/28 ve vlastnictví ZD Hosín 

odděluje díl B o výměře 43 m², který se smění za pozemky parc.č.239/10 o výměře 26m² a 

parc.č.621/3 o výměře 17m² ve vlastnictví obce Hrdějovice. Dále zastupitelstvo obce 
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Hrdějovice souhlasí s odkupem 40m² které byly odděleny od p.p.č.680/27 v k.ú. Hrdějovice 

na základě GP za vzájemně ujednanou cenu ve výši 10 000 Kč. Zastupitelstvo obce Hrdějovice 

pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné směnné a kupní 

smlouvy. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 11/31/25 bylo schváleno 

 

 

13. Schválení smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

 

V před předsedající seznámil zastupitele, že se jedná o schválení smluvního ujednání díky 

kterému bude moci kabelizaci společnosti Starnet, s.r.o. zanést do DKM, byť v původní dohodě 

bylo řečeno, že kabelizaci budou moci provádět, ale bez zapsané tíže. Na základě tohoto došlo 

k úpravě smluvního vztahu, tak, aby tíže nikterak neomezovala obec v investičních či 

neinvestičních akcí, kde se jedná v tuto chvíli o schválení mustru tj. konceptu smluvního vztahu 

na základě kterého budou následně připraveny finální smlouvy o zřízení služebnosti, které 

budou dále odsouhlasovány zastupiteli obce. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje návrh smlouvy o služebnosti zřízení inženýrské sítě 

mezi obcí Hrdějovice a firmou Starnet s.r.o., Žižkova tř. 226/3, 370 01 České Budějovice, IČ: 

26041561 zastoupená panem                 (viz příloha). 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 12/31/25 bylo schváleno 

 

 

14. Finanční 

 
- stavy na účtech k 28.3.2025 

  BÚ ČSOB                  3,015.839,84 

  SÚ ČSOB                         1.393,78 

  TÚ ČSOB                  6,886.794,53 s týdenní výpovědí 

  TÚ ČSOB                13,065.480,04 s měsíční výpovědí 

  TÚ ČSOB                11,016.924,94 s půlroční výpovědí 

  BÚ ČNB                    1,395.046,32 

  BÚ KB                                    0,00 

  Celkem                    35,381.479,45 
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- příjmy a výdaje k 28.3.2025 

schválený rozpočet      plnění rozpočtu 

 

příjmy                         38,321.148,--            11,118.214,65       

výdaje                         46,385.300,--              9,103.915,70    

 

- rozpočtové opatření č. 1/2025 odsouhlaseno starostou dne 17.1.25 (viz příloha) – na vědomí 

- rozpočtové opatření č. 2/2025 odsouhlaseno starostou dne 12.3.25 (viz příloha) – na vědomí 

- schválit návrh rozpočtového opatření č. 3/2025  (viz příloha)  

- inventura k 31.12.2024 – nebyly zjištěny inventarizační rozdíly – uvedené hodnoty vykázaného  

  majetku souhlasí se stavy v účetní evidenci, v rámci inventury byl vyřazen z účtu 028 majetek ve  

  výši 8.356,35 Kč a majetek z účtu 902 celkem ve výši 14.852,60 Kč 

 

 - rozvaha MŠ a ZŠ k 31.12.2024  - na vědomí 

  

Návrh rozpočtového opatření č. 3/2025 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s návrhem rozpočtového opatření č.3/2025 (viz 

příloha) 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 13/31/25 bylo schváleno 

 
 

15. Různé 

 

Nájemní smlouva v prostoru Keramičky 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy s firmou TL Partners 

s.r.o. ,sídlo: Těšínská 434, 373 61 Hrdějovice na nebytový prostor o rozloze 14,58 m² v ulici 

Luční 80 v obci Hrdějovice na pozemku parc.č. 483/2 v k.ú. Hrdějovice a to na dobu určitou 

od 1.4.2025 do 31.3.2027 za měsíční nájemné 1000,-Kč bez DPH v nájemném nejsou 
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zahrnuty náklady na služby spojené s nájmem. Zastupitelstvo Obce Hrdějovice pověřuje 

starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 14/31/25 bylo schváleno 

 

 

Nájemní smlouva v prostoru Keramičky 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy s Tomášem Rybou, 

IČ:21660654, Lipová 18, 373 71 Rudolfov , na nebytový prostor o rozloze 300 m2 v přízemí 

budovy, přístupný z Luční ulice, z boku budovy směrem k hasičské zbrojnici, který je součástí 

stavby s č. p. 547, stojící na pozemku parc. č. 483/1, zapsaného na LV č. 1 v k. ú. Hrdějovice, 

na dva roky (od 1.4.2025 do 31.3.2027) za měsíční nájemné ve výši 15.000,- Kč bez DPH v 

nájemném nejsou zahrnuty náklady na služby spojené s nájmem. Zastupitelstvo obce 

Hrdějovice pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se    0  

Usnesení č. 15/31/25 bylo schváleno 

 

 

Nájemní smlouva v prostoru Keramičky 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy s Janem Zvánovcem 

IČ:73500691, Jabloňová 940, 373 41, Hluboká nad Vltavou, na nebytový prostor o rozloze 

66 m2 v přízemí budovy, přístupný z Luční ulice, z boku budovy směrem k hasičské zbrojnici, 

který je součástí stavby s č. p. 547, stojící na pozemku parc. č. 483/1, zapsaného na LV č. 1 v 

k. ú. Hrdějovice, na dva roky (od 1.4.2025 do 31.3.2027) za měsíční nájemné ve výši 3300,- 

Kč bez DPH v nájemném nejsou zahrnuty náklady na služby spojené s nájmem. 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a 

podpisem příslušné smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 16/31/25 bylo schváleno 

 

 

Nájemní smlouva na Nové Oboře 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s uzavřením nájemní smlouvy s                   , Strýčice 

8, 373 41 Hluboká nad Vltavou na bytový prostor o rozloze 58,77m², který se nachází na 

adrese Opatovice č.p.35 na dobu jednoho roku a to od 1.4.2025 do 31.3.2026 za měsíční 

nájemné 4.801,-Kč v nájemném nejsou zahrnuty náklady na služby spojené s nájmem. 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a 

podpisem příslušné smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se     0 
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Usnesení č. 17/31/25 bylo schváleno 

 

 

Smlouva o zajištění plnění povinností vlastníka (správce nebo provozovatele) dopravní a 

technické infrastruktury 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s uzavřením smlouvy o zajištění plnění povinností 

vlastníka (správce nebo provozovatele) dopravní a technické infrastruktury při aktualizaci 

dat v IS DTM krajů s firmou T-MAPY spol.s.r.o., Špitálská 150, 500 03 Hradec Králové 

zastoupená           . Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje starostu Petra Stejskala 

administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     10 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 18/31/25 bylo schváleno 

 

 

16. Diskuze 

 

 

1.) Předsedající seznámil zúčastněné, že proběhne oprava křížku v křižovatce Luční / Polní, 

kde dojde k odvezení křížku, jeho renovaci a zpětnému navrácení. 

2.) Předsedající informoval o probíhajícím kácení náletového prostoru na Pískárnách, kde 

budou břehy vyčištěny od náletů s přihlédnutím na pobyt zvěře, tj. v místech budou 

náletové dřeviny ponechány. Dřevní hmota bude seštěpkována a prodána. Předsedající 

zároveň poděkoval klukům z SDH, kteří velmi pomohli při kácení a seřezávání dřevin. 

3.) Předsedající zároveň informoval, že i letos se Hrdějovice zapojí do Velikonoční stezky 

s umístěným Velikonočním vejcem na návsi. Akce bude od 20.4.2025. 

4.) Zúčastnění byli informováni o plánovaných uzavírkách železničních přejezdů v květnu 

2025, kde bude postupně uzavřen na týden vždy konkrétní přejezd. Začne se opravou 

železničního přejezdu na Jubilejní a dále bude probíhat oprava přejezdu na Luční 

společně s Těšínskou, občané budou o daném ještě informováni.  

V rámci této rekonstrukce bude probíhat i změna v rámci MHD, kde bude MHD 

projíždět přes náves. Daná změna si nevyžádá omezení v rámci vyparkování návsi. 

V rámci tohoto bodu se ještě zastupitel pan Haikl zeptal jak se pokračuje v rámci stavby 

přechodu v ulici Luční a zda by nebylo vhodné jeho realizaci směřovat do doby uzavírek 

železničních přejezdů. V rámci tohoto bylo konstatováno, že stavební práce na přechodu 

budou v delším časovém období, nicméně do dalšího ZO bude připraveno poptávkové 

řízení, tak, aby akce byla realizovatelná. 

V návaznosti na to byla řeč přesunuta k ukazatelům rychlosti v obci, kde budou 

zakoupeny a instalovány dva ukazatele rychlosti na Těšínské ulici, měřící průjezd 

rychlosti při vjezdu od Hosína, kde jeden bude instalován v horní partii a jeden ve 

spodní části, oba budou s dodatkovou tabulkou s ukazatelem SPZ. Dále je řešena a 

projektuje se světlená signalizace přechodu u školy, kde se bude jednat o možné 

realizaci přes JK v rámci objízdných tras Severní spojky. 

Dále se k danému bodu připojila veřejnost paní Andělová s dotazem zda by nešlo 

instalovat dopravní zrcadlo v křižovatce Modřínová / Dlouhá, kde je zvýšený pohyb dětí 

a dále spatný výhled / rozhled. K danému bylo řečeno, že hlavně je to o dodržování 

dopravních předpisů, které pokud se nedodržují, tak jsou jiná podopatření lichá, 

nicméně záležitost bude prověřena místním šetřením. 
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5.) Dále se dotazoval zastupitel pan Haikl, jak to vypadá s posunem zastávky „ U Kadounů 

„ na dané bylo sděleno, že jsou varianty připraveny, ale zatím se posun neřeší. 

6.) Předsedající dále sdělil, že na obec přišla žádost týkající se zrušení části záhonů v ul. 

Jubilejní a vytvoření tak prostoru pro odstavení vozidel. Kde bylo konstatováno, že 

každá žádost bude řešena individuálně, nicméně v globále se nechce, aby se všechny 

záhony zrušily.  

7.) Dále bylo v rámci diskuse sděleno, že SDH se porouchalo auto, takže možná přijde 

napřetřes pořízení nového auta. 

8.) Návštěva ZO paní Pixová se dále dotazovala na osázení prostoru u Rychlíků, kde bylo 

sděleno, že i v daném prostoru dojde k provedení náhradní výsadby za ponechaný 

smrkový porost na rozhraní katastrů obce Hosín a Hrdějovice v rámci stavby 

Prameniště.  

9.) Zastupitel pan Haikl se dále dotazoval zda na obci Hrdějovice má někdo přihlášen trvalý 

pobyt, kde bylo předsedajícím sděleno, že ano a že je tomu tak skoro na každé obci. 

 

10.) V pomyslném závěru jednání se diskuse přenesla k trvalkovým záhonům a péči 

o ně, kde občanka paní Pixová, která zastupuje spolek Čekanka sdělila, že se spolku 

zdají být dané záhony v neutěšeném stavu a tak se ptá, zda se o ně stará nějaká 

kompetentní osoba. Dále bylo sděleno že spolek Čekanka a jeho název není od slova 

čekat na nějakou neplechu, ale od květiny, která svou barevností odpovídá barvě 

Hrdějovické keramiky a tento spolek vznikl ne jako oponentní spolek obce, ale jako 

obecně prospěšný spolek pro pomoc a rozvoj obce.  

 

K danému předsedající dodal, že o záhony se starají zaměstnanci obce, kde jeden z nich 

má vzdělání a je kvalifikovaně a odborně zdatný, podotknul zároveň, že starost a péče 

je vždy o vynaložených prostředcích, kde se přijal fakt, že je jednoduché každoročně 

zaplatit novou výsadbu za 100 ky tisíc korun, tak jako tomu bylo dříve. Současná starost 

o záhony je pečlivá, dochází k vyplevelení a ošetření a je v dikci správného hospodáře. 

 

Dále podotkl, že bude rád, když spolek přijde s variantou řešení, případně starostí o dané 

záhony, nicméně musí být předložen plán, který by ovšem neměl vycházet 

z předpokladu, že záhony budou krásné za x-set tisíc, ale budou krásné s péčí řádného 

hospodáře. 

 

Paní Andělová k tomuto dodala, že třeba na Mariánském náměstí jsou krásné záhony, 

kde bylo sděleno předsedajícím, že ano, chápe a dají se udělat krásné věci, ale musejí 

být udržitelné, funkční a ne s každoročním x tisícovým pořizováním. Město má jiný 

rozpočet a jako správný hospodář a představitel obce má prostě jinou představu o 

výdajích obce. 

 

Každopádně závěrem zaznělo, že když spolek Čekanka přijde a předloží návrh řešení a 

pomoci, tak budou všichni za toto vděčni. 

  

11.) Jako poslední bod byl dotaz paní Andělové k akci zatrubnění stoku u školy, zda 

se jedná o rozšíření prostoru pro možné odstavení vozidel a nebo o přesunutí stávajícího 

stání, kde bylo předsedajícím sděleno, že se jedná o rozšíření plochy, jelikož se zvýšil 

počet zaměstnanců ve škole a dále je zde dlouhodobě neutěšený stav v rámci 

zpevněných ploch, nicméně došlo i podotknutí, že zajisté se stále najdou rodiče, kteří 

nebudou respektovat a ctít možnosti a budou zajisté parkovat a zajíždět na místa, kam 

nemají. 
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Příští termín ZO  24.4.2025 od 18.00hod. 

 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 18:54          

hodin. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 28.3.2025 

 

Zapisovatel:   Petr Slezák   

 

Ověřovatelé:                  dne ………………………. 

                            dne ………………………. 

 

 

Starosta:    Petr Stejskal   dne ………………………. 


